

# Nes JFF

---

Møtereferat  
07.06.2022

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 07.06.2022 på Røde Kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Ove Corneliussen, Thorbjørn Erntzen, Sverre Hamre, Irene Hagen, Lillian Holden og Ove Corneliussen

## Ikke til stede

Kåre Peder Rasmushaugen, Erling Brekke, Mike Tony Bråten og John Håkonsrud

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1. Jaktkort/søknadsfrister, 2. Skytebanen status/Åpningstider sommer 2022, 3. Kurs-ønsker tillitsvalgte, 4. Dugnadsplan, 5. Eventuelt

### Sak 23/22 Jaktkort/søknadsfrister

- Kåre har oversikt over innkommende søknader.
- Kvinnegruppa gjør som i fjor med rådyrjakt. Det avsettes kort for dette tiltaket på samme måte som forrige gang.
- Søknadsfrist 15. juni og betalingsfrist 15. juli.
- Det er diskutert nye jaktkortregler for småviltjakten, men dette må diskuteres mer øye gjennom med jaktgruppa. Dette tar Torbjørn tak i i løpet av året.
- Kvoten på storviltjakten er samme som foregående år. Innskuddet er det forandret tilbake til opprinnelig sum per dyr 2500,-

### Sak 24/22 Skytebanen status/Åpningstider sommer 2022

- Dugnad på skytebanen er foretatt. Agroservice AS og Turhus Maskin har stilt med maskin og maskinfører, og Nesbyen Pukk og betong har stilt med masse (7 lass) for skytevollen. Det lages en sak på på Facebook og nettsidene. Lillian og Ove samordner dette.
- Rifleskyting må komme i gang. Løpende elg skulle vært satt i gang, dette skulle Erling ta tak i med Tommy Haugen.
- Haglegruppa har startet, og alt virker som det skal. Det er kommet inn noen sponsormidler til prosjektet.
- Ordinær skyting starter 14.06 og 15.06. fri samme ukene som hagleskyting i sommer. Irene setter opp og koordinerer dette.

### Sak 25/22 Kurs-ønsker tillitsvalgte

- Haglegruppa ønsker å få fylkessinstruktør Jarle Nymoene opp for å friske opp litt med gruppa. Dette utløser ekstra utgifter i budsjettet, og visse kriterier i forhold til deltagerne på dette kurset i forhold til plikter og binding ovenfor Nes JFF. Dette utløser avstemming i styret og alle stemte for dette.
- Riflegruppa har samme utfordringen i forhold til instruktørvirksomhet. De vil få denne muligheten senere.

## Nes JFF

---

- Jegerprøveinstruktør er det behov for. Leder oppfordrer til å si ifra dersom noen ønsker dette. (damer oppfordres til dette)

### Sak 26/22 Dugnadsplan

- Liste over dugnadsinteresserte er sendt ut til alle i styret. Kontakt disse etter ønske.
- Thomas ordner plan på tømning av utedoen på Todalshytta.

### Sak 27/22 Eventuelt

- Frivillighetssentral ønsker å lage en film som promoterer aktiviteter og frivillighet i Nesbyen. Torbjørn har hatt en dialog om dette i forhold til Nes JFF sitt bidrag. Men de behøver midler til dette, Torbjørn sjekker kriteriene rundt sum og innhold.
- Hvordan lukke saker med vedtak? Det er ikke noen tilbakemeldingsplikt på utførte/ikke utførte oppgaver. Vi leser opp forrige referat på følgende styremøter og sjekker ut.
- Leder riflegruppa: Mangler å male utedoen på banen, og riflestandplassen. Trenger å kjøpe inn stige. Dette ordner Torbjørn på Monter.
- Nestleder: Gjennomføre en medlemsundersøkelse og kartlegge litt meninger og ønsker i foreningen. Kanskje også ta med en undersøkelse på ungdomsskolen. Ønskelig å gjennomføre i løpet av høsten. Lillian, Ove og Torbjørn organiserer dette.
- Kasserer: Det blir solgt fiskekort, og det har kommet inn rapporter fra samarbeidspartner Perfish. Bra! Det har også blitt solgt kort i turistforeningen. Noen utgifter til premiering i forbindelse med hagle skyting og instruksjon av nye skyttere. Noen fakturaer utenom. Jaktgruppa må sjekke terrenget i Påverud, og om dette er nødvendig å betale for om det ikke benyttes. Vi må få ordnet med Brønnøysund registeret, Ove og Torbjørn tar en prat med Ole Petter Haugen.
- Leder Haglegruppa: Leder ønsker å få tatt bilder av haglene og promotere dette og våre tilbud på facebook m.m.
- Leder Hyttegruppa: Kledd ferdig gesimskassa på Todalshytta.
- Leder Kvinnegruppa: Gjennomført blodsporkurs som var veldig vellykket. 4 deltagere var med på dette. Anne Mette Kirkemo var instruktør. Dette må gjentas for eksempel årlig.
- Leder: Politiattester må oppdateres for deltagerne i Haglegruppen, Riflegruppen, kvinnegruppen, fiskegruppen og Leder og Nestleder. Dette må ledere i de respektive gruppene kontrollere med sine gruppedlemmer og Torbjørn ordner med påminnelse på dette.

### Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.30 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen